

Disclosure of Material Information

To: Bahrain Bourse

To: Dubai Financial Market ("DFM")

Al Salam Bank B.S.C would like to announce the following material information:

الإفصاح عن مطومات جوهرية

السادة / بورصة البحرين السادة / سوق دبي المالي

يعلن بنك السلام ش.م.ب عن الإفصاح عن معلومات جو هرية المبين تفاصيلها أدناه:

Date	30 January 2025	30 پناير 2025	التاريخ
Company Name	Al Salam Bank B.S.C	بنك السلام ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	SALAM	SALAM	رمز التداول
Subject	Implementation of Regulation Tax on Multinational Enterprises.	تنظيم الضريبة على المشاريع متعددة الجنسيات.	الموضوع
Material Information	issued Decree-Law No (11) of 2024 (the "law") regarding the Implementation of Tax on Multinational Enterprises ("MNE's"), which comes into effect from 1 January 2025, and applies to MNE's with global consolidated revenues which equal to or exceed EUR 750 million in at least two of	والذي يدخل حيز التنفيذ في 1 يناير 2025م، على الشركات متعددة الجنسيات التي تبلغ إيراداتها العالمية الموحدة 750 مليون يورو أكثر في سنتين ماليتين من	المعلومات الجوهرية

	operates in the Kingdom of Bahrain and has assessed that it is in scope of the Law effective I January 2025. ASB is currently preparing for compliance with the Law by upgrading reporting systems, evaluating transfer pricing adjustments and aligning with the applicable regulations. ASB is in the process of completing its assessment of the impact of the Law and the applicability of any exclusions.	يستعد بنك السلام حاليا للامتثال المقانون من خلال تحديث انظمة اعداد التقارير وتقييم تعديلات اسعار التحويل والتوافق مع اللوائح ويقوم بنك السلام حاليًا بإكمال تقييمه لتأثير القانون وقابلية تطبيق أي استثناءات.	
Impact on Financial Position	Will be disclosed upon completion of the impact assessment.	سيتم الافصاح بعد الانتهاء من تقييم الأثر على المركز المالي.	الأثر على المركز المالي
Previous relevant disclosures (if any)	Nil	لا توجد	افصاحات سابقة ذات صلة (إن وُجدت)

Name	Ali Yusuf Al Khaja	علي يوسف الخاجة	الإسم
Title	Head of Compliance & MLRO	رنيس الالتزام ومكافحة غسيل الأموال	المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
Al Salam	Benk ()		510
Com	pllance		

Ali Yousif Al Khaja C-002